
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 15
Ministeren bedes oplyse, hvilke muligheder offentligheden (herunder pressen)
har for inden for rimelig tid at gøre sig bekendt med aflytninger, der afspilles
under en retssag, i tilfælde hvor selve kvaliteten af optagelsen er af tvivlsom
karakter, hvilket gør det svært at høre, hvad der afspilles, eller hvor samtaler-
ne, der afspilles, foregår på et fremmed sprog. Såfremt ministeren finder, at
der efter de nugældende regler ikke er tilstrækkelig mulighed for offentlighe-
den til at gøre sig bekendt med, hvad der afspilles under en retssag, bedes
ministeren oplyse, om ministeren vil tage initiativer for at rette op på dette

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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